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Emne: Oppgradering av sikkerhet veakrossen 

 
Hei! 

Spørsmål til kommende kommunestyremøte. 

 

Vedr oppgraderinger og etablering av rundkjøring i veakrossen på veasletta (F547) ønsker jeg å 

stille spørsmål ved trafikksikkerheten, eller manglende sikkerhet for myke trafikanter.  

Som kjent så er det mye fotgjengere og syklister som krysser vegen for å komme seg til jobb på 

Solstein, elever og lærere til Danielsen ungdomskole, andre arbeidsplasser i området og folk i alle 

aldre som skal på fot tur i karmøymarka -  som må krysse en veldig traffikert fylkesveg 547. 

Spørsmål: 

*Når en først er i gang med gravearbeid for ny rundkjøring skal det ikke mye ekstra arbeid til for 

å plassere en undergang for myke trafikanter i samme operasjon, hvorfor ikke gjøre det beste av 

en situasjon å få på plass undergang med det samme? 

*Hvis det ikke er mulig å få en undergang med i samme operasjon som ny rundkjøring, hva skal 

til for å kunne øke sikkerheten for myke trafikanter ved å få en undergang i dette området på et 

senere tidspunkt? 

 

 

 

 

Med vennlig hilsen 

 

Per Magnus Mannes 

Leder Karmøylista  
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